
Referat af bestyrelsesmøde i afd. 47, 20/05/2020 
Til stede: 

Morten, Katrine T.B.E, Daniel, Ninna, Esben 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden i dag: 

1) Godkendelse af dagsorden 

2) Valg af referent 

3) Godkendelse af referat fra sidste møde 

4) Udtræden af bestyrelsen, Emma S. 

5) Aflyst afdelingsmøde og midlertidig håndtering af ordensreglement 

6) Forslag fra DOMI omkring Hegn i afdelingen 

7) Beboermøde i juni, ”fælles om pladsen” 

8) Sankt Hans aften 

9) Støjværn mod letbanen 

10) Omlægning af parkeringspladser 

11) Etablering af cykelparkeringsområde 

12) Spiselige buske og træer mod skovarealet 

13) Forslag om hyppigere skift af filtre i ventilationsanlæg 

14) Input fra beboere siden sidst 

15) Status fra grundejerforeningen 

16) Status fra repræsentantskabet 

17) Dato for næste bestyrelsesmøde 

18) Eventuelt 

 

2. Valg af referent 

Morten 

 

3. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Ingen bemærkninger til referatet fra sidst. 

 

4. Udtrædelse af bestyrelsen, Emma S. 

Emma S. har valgt at udtræde af bestyrelsen, suppleant Esben indtræder i stedet. 

 

5. Aflyst afdelingsmøde og midlertidig håndtering af ordensreglement 

DOMI har aflyst det ekstraordinære afdelingsmøde hvor vi skulle have vedtaget nyt 

ordensreglement. DOMI mener ikke der kan afholdes møde før den ordinære generalforsamling 

til efteråret, og ej heller via digital platform da DOMI ikke mener der er lovhjemmel til at gøre 

dette. 

 

Da der således går lang tid inden det nye ordensreglement kan vedtages, beslutter vi at 

rundsende det udkast der vil blive indstillet til efteråret, ud fra den tanke at bestyrelsen kan 

modtage beboerfeedback og at det kan bruges som en løs rettesnor for fælles hensyntagen 

indtil da. 

 

6. Forslag fra DOMI omkring Hegn i afdelingen 

Mange beboere efterspørger hvad de konkrete regler der gælder for hegn frem til vedtagelse af 

ordensreglement. Vi beslutter at samle dette i en skrivelse og omdele til husstandene snarest 

muligt.  



 

Vi drøfter udkastet til de kommende regler og løsningsmuligheder. 

 

Bestyrelsen har udarbejdet en liste med forslag til hegnstyper. Vi beslutter at indhente 

beboerfeedback til listen sammen med ovenstående skrivelse. 

 

7. Beboermøde i juni, ”fælles om pladsen” 

Bestyrelsen drøfter alternative muligheder for at facilitere kommunikation på tværs, da der ikke 

bliver afholdt afdelingsmøde i maj. Det besluttes at vi laver et arrangement en 

eftermiddag/tidlig aften i starten af juni hvor vi stiller an med kaffe/øl/vand/kage og et formål 

om at fremme åben og konstruktiv dialog om fælles hensyntagen. Vi stiler efter d. 13. juni fra kl. 

15. 

 

8. Sankt Hans aften 

Katrine forslår et socialt arrangement til Sankt Hans aften hvor vi laver et mini-bål (hvor der kan 

ristes skumfiduser/snobrød osv.) og, under hensyntagen til de corona-regler der gælder på dette 

tidspunkt, synger en fælles sang eller to. Dette besluttes. Morten står for pinde, Daniel for bålfad 

og brændsel, Katrine for snobrødsdej, Ninna for skumfiduser, ketchup og mariekiks. 

 

9. Støjværn mod letbanen 

Punktet udskydes til næste møde. 

 

10. Omlægning af parkeringspladser  

Punktet udskydes til næste møde. 

 

11. Etablering af cykelparkeringsområde  

Punktet udskydes til næste møde. 

 

12. Spiselige buske og træer mod skovarealet 

Punktet udskydes til næste møde. 

 

13. Forslag om hyppigere skift af filtre i ventilationsanlæg 

Punktet udskydes til næste møde. 

 

14. Input fra beboere siden sidst 

Punktet udskydes til næste møde. 

 

15. Status fra grundejerforeningen 

Punktet udskydes til næste møde. 

 

16. Status fra repræsentantskabet 

Punktet udskydes til næste møde. 

 

17. Dato for næste bestyrelsesmøde 

1. juni kl. 13, forventeligt udenfor.  

 

18. Eventuelt 

Et punkt til næste gang: Noget med køkkener (Katrine T.B.E.) 


